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Svar på fråga 2024/25:956 av Hanna Westerén (S) 
Konsekvenser för gotländsk sjukvård av avvecklat postflyg 

Hanna Westerén har frågat mig om jag har för avsikt att vidta 

några åtgärder för att säkerställa att behovet av säkra 

transporter för prover och blodprodukter till gotländsk sjukvård 

möts. 

Hanna Westeréns fråga grundar sig i Postnord AB:s beslut att 

avsluta distribution med postflyg. Jag kan inte svara för det 

enskilda beslutet.  

Som Hanna Westerén skriver finns det i dag regelbundna 

flygförbindelser mellan Visby och Arlanda. Det finns därmed inte 

tillräckliga skäl för staten att vidta ytterligare åtgärder för att 

säkerställa en grundläggande tillgänglighet med flyg till och från 

Gotland 

Transporter av prover och blodprodukter kräver nödvändiga 

tillstånd. Som jag svarade Hanna Westerén i en 

interpellationsdebatt i december förra året är det en fråga för 
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berörda aktörer att säkerställa att sådana tillstånd finns för att 

utföra de transporter som behövs för att tillgodose sjukvårdens 

behov. 

Stockholm den 2 april 2025 

 

 

 

Andreas Carlson 
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